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Tisztelt Elnök Asszony!

„Múzeumi kompenzáció III címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ezúton harmadszor próbálok kérdésemre választ kapni . Azt már a 2004. évi költségvetési

javaslatban megtudtam, hogy a térítésmentesen látogatható múzeumok jegyár-kompenzáció

címen, támogatásban részesülnek . Azt is megtudtam ugyaninnen, hogy 300 millió forint lesz,

de azt továbbra sem tudtuk meg - mert hiába kérdezem, nem válaszol rá - hogy milyen

szempontok alapján határozták meg az Ön minisztériumában a kompenzáció mértékét . Mit

vettek figyelembe, amikor meghatározták az egyes múzeumok költségvetési támogatását?

Kérdezem Miniszter úrtól:

Milyen szempontok alapján határozták meg az Ön minisztériumában a kompenzáció

mértékét?

Mit vettek figyelembe, amikor meghatározták az egyes múzeumok költségvetési támogatását?

Melyik előző három év alapján számolták ki a kompenzáció mértékét?

Írásbeli kérdés

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2004. február 18 .
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